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Betreft: Vragen ex artikel 47 inzake beantwoording vragen overlast stadspark Vief Köp 
Datum: 11 juni  2018 

Geacht College,  

Op 6 juni 2018 ontvingen wij uw antwoord op onze ex. art.47 vragen inzake overlast stadspark Vief 

Köp, gesteld op 9 mei 2018. 

De Sociaal Actieve Burgerpartij is teleurgesteld in de manier waarop de ambtenaar op onze vragen 

gereageerd heeft. 

Al vaker is het SAB op gevallen, dat vragen ex.art.47 door sommige ambtenaren op nonchalante 

wijze worden beantwoord. Wij krijgen bijna het gevoel, maar hopen het niet, dat het stellen van 

vragen bij hen tot irritatie leidt. 

Wij stellen geen vragen om alleen maar vragen te willen stellen en om daarmee in de publiciteit te 

komen. Wij doen dit om onze burgers van dienst te zijn en om gezamenlijk naar een oplossing te 

zoeken. 

SAB is niet tevreden over de antwoorden door u gegeven, vandaar vervolg vragen ex.art.47 over het 

zelfde onderwerp. 

 

                  Overlast Stadspark Vief Köp 

Vraag 1: 

Vindt u het goed dat bezoekers van ons park hun afval niet in de daarvoor bestemde perscontainers 

deponeren, maar het gewoon ter plaatse laten liggen? 



Vraag 2: 

Hoe treed u hier tegenop en werkt dit volgens u naar behoren? 

Vraag 3: 

Bent u op de hoogte van het aantal kilo's afval dat de dienst Stadsbeheer de afgelopen 2 maanden 

heeft moeten opruimen? Kunt u de hoeveelheid aangeven? 

Vraag 4: 

Mocht dit niet tot volle tevredenheid werken (dus de bebording werkt niet afdoende), wat gaat u 

dan ondernemen om de gebruikers van ons park te bewegen hun afval in de perscontainer te 

deponeren. 

Vraag 5:  

Hoe kan het zijn dat ondanks de bijzondere aandacht op zonnige dagen van team Handhaven 

Openbare Ruimte, dat er nog steeds afval achter gelaten wordt, er nog genoeg alcohol in de 

openbare ruimte genuttigd wordt en het rijden van fietsers en scooters daar waar het NIET mag, nog 

steeds in grote mate gebeurd? 

Vraag 6: 

Kan het zijn dat u een tekort aan handhavers heeft? Zo nee, hoe kan het dan dat bovenstaand niet 

voldoende wordt opgepakt? 

Vraag 7: 

SAB en vele burgers met ons, vinden dat hier en ook op andere tot irritatie leidende voorvallen in 

niet voldoende mate gehandhaafd wordt in onze gemeente. 

Wij zijn van mening dat de oorzaak vaak te zoeken is in onderbezetting.( dit geeft u zelf aan in uw 

antwoord op vraag 3 van 6 juni jl.) 

Nogmaals vragen wij u of u bereidt bent de gemeenteraad van uw stad te vragen om meer middelen 

beschikbaar te stellen om het handhaven te bevorderen, of vindt u het huidig aantal handhavers 

voldoende? 

 

Met vriendelijke groet, 

De Sociaal Actieve Burgerpartij. (SAB) 

Jos Gorren Fractievoorzitter 

 

 

 


